
Zápis ze zasedání školské rady dne 27. listopadu 2024 

Základní škola Turnov, Skálova 600, příspěvková organizace 

 

 Při zahájení zasedání školské rady byli z celkového počtu 6 členů přítomni 4 členové školské 

rady, 1 člen byl z důvodu nemoci připojen online. Chyběl pan Zbyněk Miklík, který před zahájení 

jednání oznámil, že přijde se zpožděním cca 20 minut. Školská rada je usnášeníschopná. 

 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Jaroslav Koreň navrhl určit za ověřovatele zápisu pana Tomáše Špinku a paní Petru Veselou, za 

zapisovatele Jaroslava Koreně. 

 

Návrh usnesení: 

Školská rada určila za ověřovatele zápisu pana Tomáše Špinku a paní Petru Veselou, za zapisovatele 

Jaroslava Koreně. 

 

Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 Zdrželi se 0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Jaroslav Koreň předložil ke schválení doplněný program jednání školské rady. Do programu byly 

zařazeny body k projednání předložené po odeslání pozvánky na jednání školské rady. 

 

Program:  

 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu jednání 

3. Kontrola zápisu z posledního zasedání školské rady 

4. Schválení výsledku doplňovacích voleb do školské rady 

5. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2023/2024 

6. Regulace používání mobilních telefonů 

7. Vybudování šatny v prostoru nářaďovny 

8. Šatní skříňky 

9. Různé 

 

Návrh usnesení: 

Školská rada schvaluje doplněný program jednání. 

 

Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 Zdrželi se 0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

Kontrola zápisu z posledního zasedání školské rady 

Jaroslav Koreň informoval, že zápis z posledního prezenčního zasedání školské rady odeslal předseda 

všem členům k připomínkám. Návrhy na doplnění byly do zápisu zaneseny. Jaroslav Koreň přečetl 

schválená usnesení z tohoto zápisu. Zápis je podepsán ověřovateli. 

Jaroslav Koreň informoval o zápise z jednání a hlasování školské rady elektronickou formou. Jednání 

se týkalo změny školního řádu, kde bylo upraveno ustanovení k používání mobilních telefonů. 

 

Během projednávání tohoto bodu dorazil na jednání pan Zbyněk Miklík. Školská rada jedná nyní 

v plném počtu členů. 

 

 



3. Schválení výsledku doplňovacích voleb do školské rady 

 

 Jaroslav Koreň informoval o průběhu doplňovacích voleb do školské rady z řad zákonných 

zástupců nezletilých žáků, které se konaly v říjnu 2024. Paní Petra Veselá získala 171 hlasů, druhá 

kandidátka získala 140 hlasů. V zápise o průběhu voleb do školské rady z řad zákonných zástupců 

nezletilých žáků je konstatováno, že v doplňujících volbách do školské rady z řad zákonných zástupců 

nezletilých žáků byla zvolena paní Petra Veselá s celkovým počtem 171 hlasů. 

 

Návrh usnesení: 

Školská rada schvaluje výsledek doplňovacích voleb do školské rady z řad zákonných zástupců 

nezletilých žáků. V doplňujících volbách do školské rady z řad zákonných zástupců nezletilých žáků 

byla zvolena paní Petra Veselá s celkovým počtem 171 hlasů. 

 

Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

4. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2023/2024 

 

 Ředitel ZŠ Skálova pan Michal Loukota školské radě představil Výroční zprávu o činnosti 

školy za školní rok 2023/2024. V diskusi byly okomentovány následující body. Ředitel ZŠ Skálova 

pan Michal Loukota informoval o přetížení učitelů na ZŠ Skálova. Informoval o zpětné vazbě od 

žáků i učitelů u preventivních programů. Tyto programy podporuje také město Turnov. Ředitel ZŠ 

Skálova pan Michal Loukota informoval o vzdělávání učitelů, kde zmínil skutečnost, že toto vzdělání 

zasahuje do chodu školy, neboť učitelé, kteří se vzdělávají, ve škole chybí a musí se zajišťovat 

suplování. Ředitel ZŠ Skálova pan Michal Loukota vysvětlil pojem „Sdílení učitelů“, jedná se o 

sdílení dobré praxe a sdílení poznatků ze vzdělávání učitelů. Paní Petra Veselá upozornila, že ve 

zprávě chybí výsledky Okresního kola matematické olympiády a Logické olympiády. Tyto informace 

budou do zprávy doplněny. Ředitel ZŠ Skálova pan Michal Loukota, na podnět pana Zbyňka Miklíka, 

informoval, že v příští výroční zprávě bude popsáno, jak se pracovalo s podněty z autoevaluace školy 

v rámci projektu Eduzměny. ZŠ Skálova má dostatek asistentů, kteří jsou vždy přidělení ke 

konkrétnímu dítěti. Asistenti jsou významná pomoc pro učitele. Na dotaz pana Miklíka ohledně 

zahraničních žáků ve škole, odpověděl ředitel ZŠ Skálova pan Michal Loukota, že ve škole je cca 50 

zahraničních žáků (nejčastěji z Ukrajiny, ze Slovenska a z Vietnamu), tento počet je stabilní. Tyto 

informace nejsou povinnou součástí závěrečné zprávy. Ředitel ZŠ Skálova pan Michal Loukota, na 

dotaz pana Špinky, informoval o hospodářském výsledku a o hospodářské činnosti školy, kam patří 

především zájmové kroužky, jídelna, pronájmy učeben a tělocvičny. 

 

Návrh usnesení: 

Školská rada schvaluje Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2023/2024 s doplněním 

výsledků Okresního kola matematické olympiády a Logické olympiády. 

 

Výsledek hlasování: Pro 6 Proti 0 Zdrželi se 0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

6. Regulace používání mobilních telefonů 

 

 Paní Oldřiška Korcová informovala, že regulace používání mobilních telefonů uvedená ve 

školním řádu nefunguje. Ředitel ZŠ Skálova pan Michal Loukota uvedl, že ke konci školního roku 

bude provedeno vyhodnocení regulace používání mobilních telefonů. Na základě tohoto vyhodnocení 

budou navržena případná nová opatření. 



 Paní Oldřiška Korcová informovala, že vymáhat dodržování školního řádu ohledně mobilních 

telefonů je složité. Je nutná důslednost učitelů a dozorů při přestávkách. Situace je nejlepší v šestých 

třídách, složitější situace je ve vyšších ročnících. 

 Pan Miklík se dotázal, jaké jsou sankce za nedodržování školního řádu. Ředitel ZŠ Skálova 

pan Michal Loukota uvedl, že nejprve se bude situace řešit s rodiči. Pokud nedojde ke zlepšení, bude 

nutno přistoupit k udělení napomenutí nebo důtky. Pro žáky druhého stupně je v rámci přestávek 

k dispozici stolní fotbal, stoly na stolní tenis, tělocvična. 

 

Bez usnesení 

 

7. Vybudování šatny v prostoru nářaďovny  

 

 Paní Oldřiška Korcová přednesla požadavek na vybudování šatny v prostoru nářaďovny. Při 

souběhu tělesné výchovy a sportovní přípravy chybí volné šatny. Ředitel ZŠ Skálova pan Michal 

Loukota informoval, že od příštího školního roku se bude tělesná výchova vyučovat už od 

2. vyučovací hodiny a zároveň se nebude vyučovat tělesná výchova od 7. vyučovací hodiny. Tím 

nebude docházet k souběhu výuky tělesné výchovy a sportovní přípravy. Nebude takový požadavek 

na volné šatny. Při výuce tělesné výchovy v hale TJ Turnov budou nově využívány šatny v této hale. 

 

Bez usnesení 

 

8. Šatní skříňky 

 

 Paní Oldřiška Korcová přednesla opětovný požadavek na pořízení šatních skříněk do šatny na 

druhém stupni ZŠ Skálova. Ředitel ZŠ Skálova pan Michal Loukota uvedl, že postoj k těmto 

skříňkám je stále stejný jako při projednávání stejného bodu v květnu 2024. 

 Pan ředitel Michal Loukota uvedl, že šatní skříňky mají žáci ze sportovních tříd. Dokud 

nebude jisté, zda se uskuteční plánované stěhování škol, tak se nebudou další uzamykatelné skříňky 

do šaten pořizovat. V případě stěhování ZŠ Skálova bude ve stávající budově jiná škola, která má 

záměr šatny řešit jiným způsobem. Přestěhování nových šatních skříněk do případné nové školy by 

bylo obtížné, šatny budou řešeny v projektové dokumentaci bez vazby na stávající šatny na ZŠ 

Skálova.  

 Dle informace od pana Zbyňka Miklíka a pana ředitele, má v současné době město Turnov 

vybraného projektanta pro zpracování projektové dokumentace potřebné k vybudování nové školy 

ZŠ Alešova. Liberecký kraj v současné době projektanta vybírá. Koncem roku 2025 a začátkem roku 

2026 bude na základě zpracovaných projektových dokumentací zřejmý rozpočet stavebních prací, 

podle kterého se budou hledat zdroje financování a bude se rozhodovat, zda se bude stěhování škol 

realizovat.  

 

Bez usnesení 

 

8. Různé 

 

 Ředitel ZŠ Skálova pan Michal Loukota představil architektonickou studii na úpravu zahrady 

na ZŠ Skálova. Na jaře 2025 by mohlo být realizované travnaté hřiště a osazeny kůly na volejbal. 
Celá realizace musí být koordinována s připravovanou rekonstrukcí školní jídelny, která se zahradou 

sousedí. Menší investice do úpravy školní zahrady bude financovat škola, větší investice budou 

financovány z rozpočtu města Turnov. Úprava školní zahrady může být realizována bez ohledu na 

stěhování škol, neboť studii může využít i nová škola, může pokračovat v úpravách a upravenou 

školní zahradu může nová škola využívat.  



 Ředitel ZŠ Skálova pan Michal Loukota informoval, že rekonstrukce školní jídelny bude 

zřejmě probíhat od června 2026 do srpna 2026. Předpokládá se, že jídelna bude mimo provoz již 

v červnu 2026. Vše bude upřesněno po skončení výběrového řízení na zhotovitele. 

 Ředitel ZŠ Skálova pan Michal Loukota informoval, že v případě plánovaného stěhování škol, 

bude ve stávající školní budově ve Skálově ulici v přízemí speciální škola. V ostatních patrech bude 

nová základní škola, kterou bude zřizovat město Turnov. 

 

 Jako poslední bod jednání uvedl ředitel ZŠ Skálova pan Michal Loukota, že je nutno, aby 

školská rada zvolila zástupce do komise do konkurzu na ředitele ŽS Skálova. Pan Tomáš Špinka 

upřesnil, že by se mělo jednat o zástupce rodičů ve školské radě. Zástupci zřizovatele a školy v této 

komisi budou také zastoupeni. Jaroslav Koreň navrhl, aby se k tomuto bodu sešla na jaře školská rada 

nebo jednala online. 

 Ředitel ZŠ Skálova pan Michal Loukota navrhl hlasovat o tomto bodu už na tomto zasedání. 

Společně s panem Zbyňkem Miklíkem navrhli jako zástupce do této komise pana Jaroslava Koreně. 

Před hlasování o navrženém usnesení se dotázala paní Bičíková, kdo Jaroslava Koreně navrhl, zda 

Jaroslav Koreň s nominací souhlasí, zda nemá zájem o členství v komisi také paní Petra Veselá a zda 

bude Jaroslav Koreň v komisi podporovat stávajícího ředitele Michala Loukotu.  

 Jaroslav Koreň uvedl, že do této komise byl navržen panem Zbyňkem Miklíkem (po 

předchozím návrhu pana ředitele), s nominací souhlasí. Pan Tomáš Špinka uvedl, že není možné se 

v tuto chvíli vyjádřit, koho bude Jaroslav Koreň v komisi podporovat, neboť se v komisi podepisuje 

prohlášení o mlčenlivosti. Ředitel ZŠ Skálova pan Michal Loukota uvedl, že není možné nyní 

odpovědět, neboť není znám ani koncept plánovaného vedení školy stávajícím ředitelem, který bude 

v komisi projednáván. Jaroslav Koreň uvedl, že není známo, podle čeho se budou kandidáti vybírat. 

 Paní Petra Veselá uvedla, že nemá o členství v komisi zájem. Jaroslav Koreň a paní Petra 

Veselá společně sestavili návrh usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Školská rada navrhuje do konkurzní komise na výběr ředitele ZŠ Skálova jako svého zástupce 

Jaroslava Koreně. 

 

Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 Zdrželi se 1 (Oldřiška Korcová) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Jednání školské rady bylo ukončeno. 

 

 

Účast: Tomáš Špinka, Vendula Bičíková, Oldřiška Korcová, Petra Veselá, Jaroslav Koreň, Zbyněk 

Miklík 

 

Hosté: Michal Loukota 

 

Ověřovatelé: Tomáš Špinka, Petra Veselá 

 

Zapisovatel: Jaroslav Koreň 


